

康樂及文化事務署貝澳營地
Pui O Campsite under the Leisure and Cultural Services Department

未被預訂的營位
Unreserved Camp Bays

入營日期 Check-in Date	營位餘額 Available Camp Bays
21.9.2019 星期六(Sat)	52
22.9.2019 星期日(Sun)	54
23.9.2019 星期一(Mon)	54
24.9.2019 星期二(Tue)	54
25.9.2019 星期三(Wed)	54
26.9.2019 星期四(Thu)	54
27.9.2019 星期五(Fri)	51
28.9.2019 星期六(Sat)	37
29.9.2019 星期日(Sun)	38
30.9.2019 星期一(Mon)	50
1.10.2019 星期二(Tue)	50
2.10.2019 星期三(Wed)	53
3.10.2019 星期四(Thu)	54
4.10.2019 星期五(Fri)	51
5.10.2019 星期六(Sat)	6
6.10.2019 星期日(Sun)	0
7.10.2019 星期一(Mon)	15
8.10.2019 星期二(Tue)	51

9.10.2019 星期三 (Wed)	54
10.10.2019 星期四 (Thu)	54
11.10.2019 星期五 (Fri)	54
12.10.2019 星期六 (Sat)	48
13.10.2019 星期日 (Sun)	50

- 由於公眾反應熱烈，2019年10月6日的營位預訂已告額滿。如欲在此日於大嶼山進行露營活動，可考慮到附近其他營地，例如漁農自然護理署轄下的石壁營地、昂坪營地及南山營地。有關該等營地的資料，請瀏覽漁農自然護理署網頁 (http://www.afcd.gov.hk/tc_chi/country/cou_vis/cou_vis_cam/cou_vis_cam_cam/cou_vis_cam_cam.html)。

Due to overwhelming response, the captioned campsite is already fully booked on 6 October 2019. If you intend to go camping on Lantau Island on that day, you may wish to use a nearby campsite such as Shek Pik Campsite, Ngong Ping Campsite or Nam Shan Campsite managed by the Agriculture, Fisheries and Conservation Department (AFCD). For details of these campsites, please browse the AFCD's website : (http://www.afcd.gov.hk/english/country/cou_vis/cou_vis_cam/cou_vis_cam_cam/cou_vis_cam_cam.html).
- 在上述期間，公眾人士可往營地辦事處登記即場使用未被預訂的營位，先到先得。

During the above period, members of the public may register at the campsite office for immediate use of unreserved camp bays on a first-come-first-served basis.
- 如營位預訂情況有所更改，恕不另行通知。

No further notice will be given if there are any changes of the booking status of the camp bays.
- 如有查詢，請致電 2852 3220 與離島區康樂事務辦事處職員聯絡。

For enquiries, please contact the staff of Islands District Leisure Services Office on 2852 3220.